



302 N.Garfield Ave.,#B Monterey Park,CA*91754 [TEL:626-571-2828](tel:626-571-2828)

Email:stareasttour@yahoo.com Wechat:stareast302

10天9晚 新加坡 曼谷-金三角 (30人) VIP 团

USA 价格:\$1,990UP 单人房差\$960/UP

日期 Date	行程 Itinerary	酒店 HOTEL	餐饮 Meals
10/18-20	<p>原居地 - 新加坡 Origin - Singapore</p> <p>是日乘搭豪華客機前往新加坡 接机后 7:20 离开机场 先吃早餐 在牛车水附近吃早餐 吃完后市区浏览观光【濱海灣花園 +雲霧林+ 花穹】、【魚尾獅像公園】、【濱海藝術中心】、【百年吊橋】。前往新加坡【老字型大小藥油店】和【船遊新加坡河】。下午一点酒店 check in</p> <p>Arrival at 7:20am, then head to Chinatown area to have breakfast. Afterward will have a city tour. 【Gardens by the Bay + Cloud Forest + Flower Bowl】、【Merlion Park】、【Esplanade Arts Center】、【Centennial Suspension Bridge】。Head toward Singapore's medicine shops and tour Singapore River by boat.</p>	Grand Copthorne Waterfront 或同级	<p>午晚</p> <p>Lunch Dinner</p>
10/21	<p>新加坡 Singapore</p> <p>9: 00am-12: 00pm 与保险公司会议 (午餐) 3: 00pm 观光【聖淘沙島】，欣賞美麗的新加坡海岸線</p> <p>9:00am-12:00pm Meeting with Insurance Company (Lunch) 3:00pm Tour 【Sentosa Island】 and enjoy the beautiful and impressive view of the Singapore coastline.</p>	Grand Copthorne Waterfront 或同级	<p>早/午/晚餐 Breakfast Lunch Dinner</p>
10/22	<p>新加坡---曼谷 Singapore ---Bangkok</p> <p>新加坡安排接机 到达曼谷有专人安排接机后送至酒店 入住酒店后安排泰式按摩</p>	GRANDE.CENTRA POINT.RATCHADARY 或同级	<p>早/午/晚餐 Breakfast Lunch Dinner</p>

	<p>THAI MASSAGE 安排豪华海鲜晚宴. Airport Pickup and Hotel Dropoff</p> <p>THAI MASSAGE Exquisite Seafood Dinner</p>		
10/23	<p>泰国-曼谷 Thailand - Bangkok 早上开会 9: 00-12: 00pm 12:00 进行午餐 然后参观金佛寺, 大皇宫, 拜四面佛 深具泰民族古建築的藝術特點, 匯集了泰國建築、繪畫、雕刻及裝演藝術的精萃 3:00-4:00 (MBK 购物中心) 自由购买当地特色手信礼物和当品尝地特色小食 TERMINAL 21MBK SHOPPING MALL</p> <p>晚餐后 前往观赏闻名于世的人妖表演 Morning Meeting from 9:00am-12:00pm 12:00pm Lunch and then tour 【Golden Buddha Temple】 【Grand Palace】【Four-faced Buddha】, explore the Artistic Features of Thai Ancient Architecture, Painting, Sculpture and Decoration</p> <p>3: 00-4:00 TERMINAL 21 MBK SHOPPING MALL Shopping for souvenir, gifts, food, etc...</p> <p>Visit the famous Venessa Cabaret Show</p>	<p>GRANDE.CENTRA POINT.RATCHADARY 或同级</p>	<p>早/午/晚餐 Breakfast Lunch Dinner</p>
10/24	<p>曼谷 Bangkok 早餐后前往泰国水上人家文化村一日游 晚上自由活动品尝当地泰式美食及夜市 ASIATIQUE THE RIVERFONT</p> <p>After breakfast will visit the Thailand Aquatic People Culture Village for a full day, then night time will be open for leisure activities such as food and night market at the Asiatique The Riverfront</p>	<p>GRANDE.CENTRA POINT.RATCHADARY 或同级</p>	<p>早/午/晚餐 Breakfast Lunch Dinner</p>
10/25	<p>曼谷 -清莱 Bangkok - Chiang Rai 早餐后由專車送往機場乘搭豪華客機飛往清莱 抵達清莱後專車</p>	<p>LE.MERIDEN CHIANG RAI RESORT 或同级</p>	<p>早/午/晚餐 Breakfast Lunch Dinner</p>

	<p>送往酒店休息或自由活動</p> <p>After breakfast the coach bus will drop off tourists at the airport and take flight toward Chiang Rai. Tourists arriving at Chiang Rai airport will be picked up and dropped off at the hotel for rest or leisure</p>		
10/26	<p>清萊</p> <p>Bangkok - Chiang Rai</p> <p>(1) 早餐後，前往泰緬邊境小城美塞及金三角。您將領略到邊境地區的繁華熱鬧景象，並能在這裡選擇異域風情的特色禮品，接著參觀【鴉片之家博物館】，位於清萊金三角湄公河畔，為私人博物館，主要展示鴉片的來源，毒品的危害，各類生產用具，以及泰北毒梟的生平介紹，及金三角地區的地理資料，形勢圖等。展品豐富翔實，讓您更瞭解聞名世界金三角的由來。參觀【白廟】(約 60 分鐘) 又稱“龍昆寺”，此座寺廟是由泰國有名的藝術家大師查倫猜所建，獨具泰國風格的白色建築物徜徉在蔚藍的天空，堪稱一件精美的藝術作品。之後遊覽【夜間動物園】</p> <p>(2) 清晨食物祈福</p> <p>(1) After breakfast, proceed to the Mae Sai and Golden Triangle on the Thai-Burma border town. You will appreciate the bustling scene of the border area and can purchase exotic gifts and souvenir there.</p> <p>Afterward visit the Opium House Museum, located on the Mekong River in the Golden Triangle of Chiang Rai. It is a private museum that mainly displays the sources of opium, the hazards of drugs, and various types of production equipment.</p> <p>Introduction to the life of the drug gentry in northern Thailand and geographical information in the Golden Triangle area.</p> <p>The exhibits are rich and informative, allowing you to better understand the origin of the famous Golden Triangle</p> <p>Afterward visit the White Temple (about 60 minutes), also known as "Long Kun Temple". This temple is built by the famous Thai art master Charlene, and it has essence of Thai style with white building along the blue sky; truly an exquisite work of art</p> <p>Afterwards visit [Night Zoo]</p> <p>(2) Early morning food blessing</p>	<p>LE.MERIDEN CHIANG.RAI RESORT 或同级</p>	<p>早/午/晚餐 Breakfast Lunch Dinner</p>

10/27	<p>清萊-清邁 Chiang Rai - Chiang Mai</p> <p>乘坐旅遊巴士抵達清邁後，由導遊帶領遊覽【素貼山+雙龍寺】（約120分鐘）沿著306個臺階攀登而上來到泰北的地標“雙龍寺”，佛教避暑勝地，寺內金壁輝煌，香火鼎盛，寺廟裡埋有佛主的舍利子，是虔誠佛教信徒嚮往朝拜的地方。我們也可以在觀望台居高臨下遠眺清邁市全景。晚上參加泰舞舞蹈。晚餐後回酒店休息</p> <p>Upon arrival in Chiang Mai, a guided tour will pick tourists and tour the Suthep Mountain + Shuanglong Temple (approx. 120)</p> <p>Minutes) Climb up 306 steps to the landmark “Shuanglong Temple” in northern Thailand.</p> <p>Summer resort in Buddhism, temples are glorious, incense is in full bloom, and Buddhist relics are buried in the temple. It is a place where devout Buddhist believers worship. We can also take a panoramic view of whole Chiang Mai City via the observatory. Also, you can attend Thai dance in the evening, or go back to hotel and rest after dinner.</p>	LE.MERIDEN CHIANG MAI 或同級	早/午/晚餐 Breakfast Lunch Dinner
10/28	<p>清邁 Chiang Mai</p> <p>早餐後，前往【大象學校】，大象們多才多藝，表演造型，樂器演奏，滾木，畫畫等樣樣精通，樂趣無窮。接著前往【蘭花園】（約30分鐘）當地人有許多愛好蘭花，特意在這裡建設了蘭花養殖培育場，培育出無數聞名世界的蘭花，供遊人欣賞。</p> <p>【長頸族村落】（約60分鐘）瀕臨滅絕的長頸族村落，可以和長頸族的姑娘們合影！），奇特的審美觀，質樸的村落也是一道特別的風景。參觀【手工藝村】後，遊覽【寮國離島村】</p> <p>After breakfast, go to 【Elephant School】. The elephants are versatile, performing, modeling, instrumental, rolling, drawing and other. Then go to Orchid Garden</p> <p>(About 30 minutes) The locals have many admirations for orchids, and they specially built the farms to grow orchids here.</p> <p>The breeding farms have cultivated numerous world-famous orchids for visitors to enjoy.</p> <p>【Long Neck Villages】 (about 60 minutes) Long-neck villages are in danger of extinction. You can take photos with the Long Neck Village’s ladies. The peculiar aesthetics and rustic villages are also a special landscape that is difficult to see again.</p> <p>Afterward visit 【Handicraft Village】 , and finally visit the</p>	LE.MERIDEN CHIANG MAI 或同級	早/午/晚餐 Breakfast Lunch Dinner

	Louguo Island Village】		
10/29	清迈送机 Chiang Mai Airport 早餐后，由導遊送往机场，旅途圓滿結束！ After breakfast, the guide will accompany tourists to the airport and complete the whole tour!		酒店內早餐 Breakfast at the hotel
总价	全程五星当地酒店 价格\$1990 单人房差\$960 5-stars Hotel at every location. Price \$1990UP Single Occupancy add \$960		

机票：SQ+PG \$1,080UP

1.SQ 7V 18OCT LAX--SIN 17:50 – 05:55 OCT20(到达)

2.SQ 974V 22OCT SIN—BKK 12:50 -14:2

3.PG 233H 25OCT BKK-CEI 1305 1435

4.SQ5045V 29OCT CNX-SIN 1740 2145

5.SQ 8V 30OCT SIN-LAX 0245 0730

费用明细：

以上報價按 30 人以上，行程酒店僅供參考，具體已報名確認為準備註：

- 1.以上價格按所列人數核算，如人數不足，需補價差；
- 2.報價執行日期：2018/10/18-10/29
- 3.全程純玩無購物；

費用包含：

1. 行程所列豪華酒店、景點、餐膳；
2. 豪華空調旅遊巴士及機場往返接送服務；
3. 專業中文導遊；

費用不含：

1. 國際國內機票及稅金、簽證費用；
2. 個人旅遊、醫療保險；
3. 一切純屬私人性質的消費；
4. 導遊司機服務小費

Charge Details:

(The above quotation is based on more than 30 people. The itinerary is for reference only. Actual charges will be confirmed once registration is completed)

Remarks:

1. The above prices are accounted for by the total listed persons. If there are not enough people, the price difference shall be paid;
2. Quote execution date: 2018/10/18-10/29
3. This is not a shopping tour.

The fee includes:

1. Luxury hotels, attractions, meals listed on the itinerary;
2. Luxury air-conditioned coach and airport shuttle service;
3. Professional Chinese tour guide;
4. Guide and driver service tips

The fee does not include:

1. International and domestic air tickets and taxes, visa fees;
2. Personal touring and medical insurance;
3. Any personal activities or shopping;